
Protokół z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 29.05.2018 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z 20.03.2018 i 17.04.2018 roku 

6. Sprawdzenie przygotowania szkół do nowego roku szkolnego. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9.  Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 5. 

Przewodniczący Komisji BiPP W. Majewski otworzył posiedzenie Komisji. Powitał gości i człon-

ków Komisji oraz stwierdził prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Protokół z dnia 20.03.2018 roku został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z dnia 17.04.2018 roku został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6. 

 

Pan Józef Klimczewski – przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego odbywa się na bieżąco. 

Musimy też myśleć o tym, co może się przydarzyć dzieciom podczas wakacji. Mamy statystyki w 

wydziału ruchu drogowego. Istnieją duże zagrożenia, których musimy mieć świadomość. W marcu 

odbyły się działania z WORD – cykl spotkań we wszystkich szkołach. Również odbył się cykl: Kodeks 

małego rowerzysty w klasach I – III z naszymi policjantami i strażnikami gminnymi. Tam dzieci 

uwrażliwiane były na to, jak zachować się pod koniec roku i podczas wakacji. Na jesień odbędą się 

również zajęcia edukacyjne, na które przygotujemy szczegółowy harmonogram. Są ku temu 

narzędzia i należy po nie sięgać. Jesteśmy w trakcie odnawiania oznakowania. Wystąpiliśmy o 

dofinansowanie czterech przejść dla pieszych w okolicach szkół. Jest możliwość pozyskania środków 

z programu „Razem bezpieczniej” dla poprawy bezpieczeństwa pieszych. Będą to żółte „kocie oczka” 

świecące w momencie, gdy dziecko wejdzie na przejście. Miłą niespodzianką jest to, że wykonawca 

jest z Suchego Lasu. Koszt, to ok 130 tys. zł, a udział własny wynosi 20 %. Wniosek nie był łatwy, 

ale mam nadzieję, że się nam uda. Kolejna sprawa, to wniosek o budowę miasteczka ruchu 

drogowego przy Szkole Podstawowej nr 1 w Suchym Lesie. Jeśli się uda, to otrzymamy wszystko, co 

jest  potrzebne do tego zadania: rowery, odblaski. Zostanie to sfinansowane na 2019 rok. Są 

pieniądze na programy rządowe, trzeba to wnikliwie czytać i po nie sięgać. 

 

Radny Z. Hącia – należy podziękować za lustra w Chludowie. 



 

Przewodniczący KBiPP W. Majewski – proponuję, aby w lipcu Komisja odbyła się wraz z prac. 

Referatu Komunalnego, kontrolę w obrębie jednostek oświatowych na terenie naszej gminy w 

zakresie przygotowania pod kątem bezpieczeństwa, do nowego roku szkolnego. 

 

Radna U. Ćwiertnia – Panie Józefie, w najbliższy poniedziałek porozmawiamy o koncepcji ronda 

w Golęczewie. Średnica 6 m. Tam jest ciasno, a przejeżdżają drogą ciągniki i kombajny. Może warto 

pomyśleć o inteligentnych światłach albo o mini rondzie, może też o rondzie najazdowym? 

 

Radny R. Tasarz – Pani Dyrektor Radomska mówiła, że przejście na ul. Szkolnej bliżej ul. 

Poziomkowej jest bardziej uczęszczane, niż to przy ul. Młodzieżowej. W I tygodniu lipca pojedźmy 

do każdej ze szkół. 

 

Ad. 7. 

Przewodniczący KBiPP W. Majewski, przekazał członkom Komisji informacje na temat pism, które 

wpłynęły do Komisji. 

 

Przewodniczący KBiPP W. Majewski – otrzymałem sprawozdanie od komendanta policji i 

niezmiennie brak informacji od Komendanta Straży Gminnej. 

 

Radny Z. Hącia – prosiłem o zwrócenie uwagi na budkę dla rowerzystów w Chludowie. Młodzież 

niszczy to miejsce i spożywa tam alkohol. 

 

Radna U. Ćwiertnia – matki apelowały, żeby rozebrać wiaty w Golęczewie, bo młodzież ich nie 

szanuje i zaśmieca. Może zamontować tam kamery? Sołtys zwróci się do Referatu Komunalnego o 

zdemontowanie wiaty. 

 

Na posiedzenie KBiPP przybył radny D. Matysiak. 

 

Radny R. Tasarz – chciałbym Państwa poinformować o moich spostrzeżeniach: w Poznaniu 

przystanki są czyste, a jak tylko wyjedzie się poza teren miasta ma się wrażenie, że to inny świat. 

Odnoszę wrażenie, że jesteśmy traktowanie przez ZTM jak partnerów drugiej kategorii. Jeśli spółka 

nie daje rady, to nich weźmie to Poznań i będzie wszędzie tak samo. 

 

Radny Z. Hącia – nie możemy reagować na wszystkie fanaberie ZTM. Proszę o pismo do Wójta, 

czy prawdą jest, że od 01.09.2018 roku w autobusach nie będą sprzedawane bilety. Jeśli tak, to jak 

w Gminie zostanie zabezpieczona sprzedaż biletów? Władze gminne za to odpowiadają. Mieszkańcy 

Poznania jeżdżą naszymi liniami. Bilety całodobowe rozprowadzał ZKP, teraz tylko ZTM. Jest to 

interes miasta, a my ponosimy straty. 

 

Przewodniczący KBiPP W. Majewski – proponuję zorganizowanie spotkania z ZTM Poznań w 

celu wyjaśnienia wszystkie wątpliwości związanych z działaniem gminnej spółki ZKP. 

 

Radny D. Matysiak – jeśli w Poznaniu dochodzi do zmian w komunikacji, to odbywają się  

konsultacje i przeprowadza się rozmowy. U nas nie ma o tym mowy. 

 



Członkowie KBiPP ustalili termin spotkania z przedstawicielami ZTM na 19.06.2018 roku w temacie: 

rozkład jazdy i trasy przejazdu transportu zbiorowego spółki ZKP Suchy Las. Spotkanie odbędzie się 

z udziałem dyrektor Wojciecha Miechowicz z ZTM Poznań. 

 

Przewodniczący KBiPP W. Majewski – kolejny raz pojawił się problem z zachowaniem 

strażników Straży Gminnej w stosunku do osób zgłaszających się z problemami. Po zapoznaniu się z 

pismem p. Doroty Deckert, proponuję wystosować pismo do Wójta dotyczące zachowania strażników. 

Może ktoś w końcu uświadomi i zaznajomi strażników z przepisami. Mieszkaniec, na spotkaniu 

mieszkańców,  informował o wielokrotnej nieudanej próbie dodzwonienia się do SG, a kiedy 

zdecydował się i przyjechał do ich siedziby, także tam nikogo nie zastał. 

 

Radny R. Tasarz poinformował radnych o tym, że w najbliższych dniach, decyzją Wójta, samochód 

strażacki, który nie brał udziału w akcjach z uwagi na brak odpowiedniego certyfikatu zostanie 

wprowadzony do podziału bojowego. Radny poinformował również, że OSP Suchy Las wystąpi z 

zapytaniem do Komendy Głównej w Warszawie, dlaczego nie otrzymała gratyfikacji za udział w 60 

akcjach na terenie Poznania w roku 2017. Od 01.01.2018 roku kosztami każdej akcji poza terenem 

będzie obciążana Komenda Główna w Poznaniu. OSP Suchy Las jako pierwsza wystąpiła z systemu 

krajowego. 

 

Przewodniczący KBiPP W. Majewski – zaproponował radnemu Ryszardowi Tasarzowi, aby tę 

dyskusję przeniósł na posiedzenie Zarządu Gminnego OSP Suchy Las, w celu wyjaśnienia i 

uzgodnienia stanowisk. Gdyż brak druhów z OSP Suchy Las w posiedzeniach Zarządu Gminnego nie 

pomaga w narastających problemach. 

 

Ad. 8 - 9. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

Protokółowała        Przewodniczący KBiPP 

Justyna Krawczyk        Włodzimierz Majewski 

 


